



uOttawa Dance Club Information Package
2023-2024

Welcome!

UODC is a student-run club that offers weekly dance classes in a variety of styles and levels. This document will provide a greater understanding of our club and will hopefully answer any questions you may have. We appreciate your interest in the club and we hope to dance with you soon!

Classes

We offer classes in a variety of styles and levels. Beginner classes are intended for students with no dance experience, or with 1-2 years of recreational experience. Intermediate classes are intended for students with 3 or more years of recreational dance experience. Intermediate/Advanced classes are intended for students with many years of recreational dance experience or a few years of competitive dance. Advanced classes are intended for students with competitive or advanced examination experience. During the trial period, dancers are welcome to try classes in any level and decide which are best suited to their abilities.

In becoming a member, dancers are committing to show up to their class(es) every week and to come dressed in appropriate dance-wear and footwear. The classes will run until March when we have our year-end show, so please ensure you will be able to attend the class(es) for both school semesters. You are also committing to participate in the year-end show for those classes, unless otherwise specified.

UODC will additionally coordinate drop-in classes throughout the academic year. These classes do not require consistent attendance and will not have a performance at our year-end recital.

Membership

UODC is open to all; no dance experience is required! Our membership fee for the year is \$40. This one-time fee allows students to participate in as many of our classes as desired. A two-week trial period will commence on Monday, September 18th where you can attend any and all classes and decide which classes you will commit to attending for the year. At this time, membership fees must be paid to the club either via e-transfer to the club's email, or delivered in cash to a member of the executive team. Payments will be due by October 20th, after which point we cannot accept new members to the club. If there are any concerns regarding the payment of membership fees, students should reach out to the executive team to arrange for accommodations.

Financial Commitment

Each member, in addition to the membership fee, are responsible for any costs associated with costumes, transportation, fundraising and social events. The expected

financial commitment will vary based on the number of classes taken. The cost breakdown is as follows, per person:

*Enrollment fee: \$40

One (1) social event fee: \$20

One (1) fundraising event fee: \$15

*One (1) costume (if you have to buy one, if not, use what you have!): \$10-\$15 per class

Transportation (if necessary): location dependent

Therefore, a dancer can expect to pay approximately \$90, with costs subject to increase depending on the number of dances and events attended.

If there are any concerns regarding finances, students should reach out to the executive team to arrange for accommodations.

*Mandatory costs

Contact Us

Instagram: @uottawadanceclub

Facebook: UODC 2023/2024

<https://m.facebook.com/groups/163348886797684/?ref=share&mibextid=16gGtw>

TikTok: @uottawadanceclub

Slack: [Join Slack](#)

Email: uottawadanceclub@gmail.com

Constitution:

https://docs.google.com/document/d/1Ff6GKjHiqj_fZ3nNfONV73zOHGhZeJQT4EwjJwZQho4/edit?usp=drive_link



**Trousse d'Information sur le club de danse
de l'Université d'Ottawa
2023-2024**

Bienvenue!

UODC est un club géré par des étudiants qui propose des cours de danse hebdomadaires dans une variété de styles et de niveaux. Ce document permettra de mieux comprendre notre club et, espérons-le, répondra à toutes vos questions. Nous apprécions votre intérêt pour le club et nous espérons danser avec vous bientôt!

Des classes

Nous proposons des cours dans une variété de styles et de niveaux. Les cours pour débutants sont destinés aux étudiants n'ayant aucune expérience en danse ou ayant 1 à 2 ans d'expérience récréative. Les cours intermédiaires sont destinés aux étudiants ayant 3 ans ou plus d'expérience en danse récréative. Les cours intermédiaires/avancés sont destinés aux étudiants ayant de nombreuses années d'expérience en danse récréative ou quelques années de danse compétitive. Les cours avancés sont destinés aux étudiants ayant une expérience des concours ou des examens avancés. Pendant la période d'essai, les danseurs sont invités à essayer des cours de tous niveaux et à décider lesquels conviennent le mieux à leurs capacités.

En devenant membre, les danseurs s'engagent à se présenter à leur(s) cours chaque semaine et à venir habillés avec des vêtements et des chaussures de danse appropriés. Les cours se déroulent jusqu'en mars, date à laquelle nous aurons notre spectacle de fin d'année, alors assurez-vous de pouvoir assister aux cours pendant les deux semestres scolaires. Vous vous engagez également à participer au spectacle de fin d'année de ces classes, sauf indication contraire.

L'UODC coordonne en outre des cours sans rendez-vous tout au long de l'année universitaire. Ces cours ne nécessitent pas une fréquentation constante et n'auront pas de représentation lors de notre récital de fin d'année.

L'adhésion

L'UODC est ouvert à tous ; aucune expérience en danse n'est requise! Notre cotisation pour l'année est de 40 \$. Ces frais uniques permettent aux étudiants de participer à autant de cours qu'ils le souhaitent. Une période d'essai de deux semaines débutera le lundi 18 septembre pendant laquelle vous pourrez assister à tous les cours et décider quels cours vous vous engagerez à suivre pour l'année. À ce stade, les cotisations doivent être payées au club soit par virement électronique à l'adresse e-mail du club, soit remises en espèces à un membre de l'équipe exécutive. Les paiements seront dus avant le 20 octobre, après quoi nous ne pourrons plus accepter de nouveaux membres au club. En cas de doute concernant le paiement des frais d'adhésion, les étudiants doivent contacter l'équipe de direction pour organiser l'hébergement.

Engagement financier

Chaque membre, en plus des frais d'adhésion, est responsable de tous les frais associés aux costumes, au transport, à la collecte de fonds et aux événements sociaux. L'engagement financier attendu variera en fonction du nombre de cours suivis. La répartition des coûts est la suivante, par personne :

*Frais d'inscription : 40 \$

Frais pour un (1) événement social : 20 \$

Frais pour un (1) événement de collecte de fonds : 15 \$

*Un (1) costume (si vous devez en acheter un, sinon, utilisez celui que vous avez!) : 10\$-15\$ par cours

Transport (si nécessaire) : en fonction du lieu

Ainsi, un danseur peut s'attendre à payer environ 90 \$, les coûts pouvant augmenter en fonction du nombre de danses et d'événements auxquels il participe.

En cas de problèmes financiers, les étudiants doivent contacter l'équipe de direction pour organiser l'hébergement.

*Frais obligatoires

Contactez-nous

Instagram: @uottawadanceclub

Facebook: UODC 2023/2024

<https://m.facebook.com/groups/163348886797684/?ref=share&mibextid=16gGtw>

TikTok: @uottawadanceclub

Slack: [Join Slack](#)

Courriel: uottawadanceclub@gmail.com

Constitution:

https://docs.google.com/document/d/13Rao3E14ViFSq_Xsd1kgSrSh-XOqOVDpGHQusxez1QE/edit?usp=sharing